## Clarification on participation in the Ordinary General and Extraordinary General Assembly Meetings of Qatar Insurance Company

Scheduled to start at 04:30 pm on Sunday 19/3/2023 remotely through (Zoom Application)

Shareholders who wish to participate in the meetings are invited to register as follows:

- Shareholders can register their participation at the company's headquarters in Al-Dafna from 02:30 in the afternoon on the day of the meeting (in person or by proxy) and will then obtain the Zoom link to participate in the virtual meeting.
- On the day preceding the meeting, the shareholder can send the following information: a copy of his ID card, the shareholder's number at the Qatar Stock Exchange, mobile phone number, copies of the powers of attorney issued to him by other shareholders, and a copy of authorization for the representatives of companies, alongside a copy of the commercial registration and the ID card of the authorized person, to the following email address:

agm@qic.com.qa

The shareholder will then be contacted and informed of the registration link where he can register on time (02:30 in the afternoon on the day of the meeting). After which he will obtain the Zoom link for the virtual meeting which will begin at 04:30 pm.

## إيضاح بشأن المشاركة في اجتماعي الجمعية العامة العادية وغير العادية

## لشركة قطر للتأمين

المقرر لهما بدءاً من الساعة الرابعة والنصف عصر يوم الأحد الموافق 2023/3/19م بنظام الاتصال عن بعد (من خلال تطبيق Zoom)

تسهيلاً على المساهمين الكرام الذين يرغبون في المشاركة في الاجتماع فسوف يتم تسجيل المشاركة وفقاً للآلية التالية:

- ❖ سـوف يتم اسـتقبال المسـاهمين بمقر الشـركة الرئيسـي بالدفنة اعتباراً من الساعة الثانية والنصف بعد ظهر يوم الاجتماع لتسجيل مشاركتهم (بالأصالة وبالوكالة) والحصول على رابط المشاركة في الاجتماع عن بُعد .
- \* يمكن للمساهم قبل يوم الاجتماع إرسال صورة بطاقته الشخصية مع رقم المساهم لدى بورصة قطر ورقم الهاتف الجوال ، مع صور التوكيلات التي صدرت إليه من مساهمين آخرين ، وصورة التفويض لممثلي الشركات مع صورة السجل التجاري والبطاقة الشخصية للمفوض، وذلك على عنوان البريد التالي :

## agm@qic.com.qa

وسوف يتم التواصل معه وإبلاغه برابط المشاركة ليتمكن من التسجيل في الوقت المحدد (الساعة الثانية والنصف بعد ظهر يوم الاجتماع) ومن ثم الحصول على رابط المشاركة عن بعد في الاجتماع الذي يبدأ في الساعة الرابعة والنصف عصراً.